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Vs. vanhus- ja vammaispalvelujen johtaja Minna Lahnalampi-Lahtinen esittelee ajankohtaisia asioita. 

Vammaisneuvosto 28.11.2018

Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Käsittely:

Vs. vanhus- ja vammaispalveluiden johtaja Minna Lahnalampi-Lahtinen kertoi, että sosiaali- ja 
terveyslautakunnan joulukuun kokoukseen on menossa esitys kuljetuspalvelujen hankinnan tilanteesta 
(käyty markkinavuoropuhelu, vaihtoehdot jne.). Esitys ei vielä ole julkinen, mutta Lahnalampi-Lahtinen 
toimittaa sen sihteerin kautta neuvoston jäsenille heti kun mahdollista. Hänen mukaansa tavoitteena on, 
että järjestämistapoja on jatkossa useita yhtenevin laatukriteerein: puitesopimuskumppanuuden lisäksi 
myös palvelusetelimahdollisuus. Hän myös totesi, että vammaisneuvosto otetaan mukaan 
määrittelemään laatua. Neuvoston jäsenet toivat jo tässä yhteydessä esille joitakin laatutekijöitä: tilaus 
täytyy voida tehdä eri kanavissa (myös verkossa) ja kuljettajien täytyy osata kieltä, laittaa tuoli kunnolla 
kiinni ja ajaa ilman turhaa nykimistä. Lahnalampi-Lahtinen pohti, olisiko STM:lle ja Liikenneministeriölle 
hyvä esittää vaatimusta jonkinlaisesta erityisluvasta invataksien kuljettajille. Erilaisia passeja, kuten 
hygieniapassi, on muillakin aloilla olemassa. Kysymykseen tulevasta välityskeskuksesta Lahnalampi-
Lahtinen vastasi, että se on sidoksissa puitesopimuskumppaniin. Eräs jäsen kommentoi, että nykyisin 
Lähitaksin puhelut katkeavat ja uudelleen soittaessa joutuu aina maksamaan uudestaan, joten puhelut 
tulevat kalliiksi. Lahnalampi-Lahtinen lupasi viedä tästä viestiä eteenpäin. 

Toisena asiana Lahnalampi-Lahtinen kertoi, että henkilökohtaisen avun palveluseteliä koskeva kilpailutus 
on päättynyt, ja tulossa on paljon yrittäjiä. Lahnalampi-Lahtinen tuo esityksen asiasta kokoukseen tai 
muutoin neuvoston jäsenten tietoon heti, kun se on julkinen. 

Päätös:
Hyväksyttiin esitys. 


